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´Hi ha gent que mira Intereconomía com a
revulsiu o estímul, igual que abans la Cope´
Marina Geli

consellera de salut de la generalitat

"No sé com Duran Lleida va poder dir allò. Cap metge bo pot curar
l'homosexualitat perquè no és cap malaltia"
Marina Geli considera que encara no s'ha normalitzat que les dones puguin ser
públiques i conegudes, que encara no hi ha un rol social clar

ENTREVISTA DE ALBERT SOLER GIRONA La consellera Marina Geli (Sant Gregori, 1958) acaba de publicar
Endreçar l'ànima, llibre en el qual reflexiona sobre dona, política i salut en la Catalunya del segle XXI

Ara que el PSC deixarà el poder, tindrà més temps per escriure?
Faré tot el possible perquè no el deixi. És compatible l'exercici de la política i escriure. Només faltaria. Encara que hagués
d'aprofitar els caps de setmana.
Com ho porta haver de torejar amb l'engrandit ego d'alguns metges?
Ho porto bé. És evident que alguns tenen les seves personalitats peculiars, però si no les tinguessin no tindríem tampoc el
nivell que tenim en medicina.
Els fills, la parella i els amics d'una dona política s'ho passen pitjor que els d'un home polític?
Crec que sí. Perquè encara no hi ha un rol social clar. Jo mateixa em vaig adonar que coneixia les dones dels consellers
però no els homes de les conselleres. Encara no hi ha el referent de "home -o fill- de dona coneguda", no només política.
Ningú coneix l'home de Merkel i en canvi tothom sap qui és la dona de Sarkozy.
A una dona consellera és més fàcil que un tertulià li digui "zorra"?
Curiosament, a qui va afectar més això va ser al meu home. Per mi va ser una mostra de masclisme, a un home no li dirien
res semblant. Hi ha un tracte diferent amb les dones polítiques, hi ha més estereotips de tot tipus
Ja que parlem de salut: les opinions que es diuen a Intereconomía tenen a veure amb el fet que els tertulians beguin vi?
És possible (riu). A més hauríem de veure si això no representa una promoció del consum d'alcohol. Crec que una tertúlia
així no seria possible a Catalunya.
Déu n'hi do la gent que ho mira.
Una poca a qui li agrada el que diuen, i molta que la utilitza de revulsiu o estímul, com passava amb la Cope. Però no
podem tolerar programes que incitin a la violència verbal.
Es trobaria còmoda si hagués sigut nomenada consellera per allò de la paritat?
Les quotes han accelerat la incorporació de la dona, però ha de prevaldre la vàlua. Però també en els homes, eh? Per què als
homes ningú els pregunta si hi són allà per quota?
Al llibre analitza el que s'ha aconseguit en matèria de salut. Ha sortit de nit a veure per on es passen la seva llei del tabac
els locals d'oci?
Ho sé, per això defenso la prohibició total de fumar als llocs de concurrència pública. I així serà, eh? És una llei ambigua
en alguns aspectes que ara resoldrem.
El Rei va quedar molt content de la sanitat catalana. Deu ser la mateixa que ens atén a tots, no?
Doncs si és una malaltia greu i urgent, sí. No hi ha gaire espera, no. L'única diferència de tracte va ser el de seguretat, que
el van pagar.
En un capítol parla d'"apamar" Catalunya, apropant la sanitat. Però Duran està preocupat per si els gais es queden sense
llocs on curar-se.
Encara no entenc com Duran Lleida va poder dir això. Després ho va treure del seu bloc (somriu). Cap metge bo pot curar
l'homosexualitat, perquè no és cap malaltia.


